
Kankaistenjärven suojeluyhdistys ry                      Pöytäkirja 1/2014

Hallituksen kokous

Aika              2.1.2014 klo 18

Paikka          Pintiäläntie 26 B 11, Salo

Läsnä            puh.joht. Rauno Kattelus, Jarmo Holma, Kari Muje, Kirsti Parikka, Juha Kallasmaa,

                       Pekka Saares  ja Kalervo Salo 

               

1 . Puheenjohtaja Rauno Kattelus avasi kokouksen.                          

2 .                    Läsnäolijat todettiin, poissa oli Pekka Honkala ja Risto Saari.  Avaaja  toimii  

                        puheenjohtajana ja Kirsti Parikka sihteerinä.

3 .                    Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4 .                    Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5 . Edellisen kokouksen pöytäkirja 7 /2013 hyväksyttiin.

6 . Jäsenasiat: Vuoden 2013 jäsenmaksun on  maksanut 89 jäsentä.

 Uusia jäseniä ei ole saatu. Jäsenmaksun muistutuskirjeitä on lähetetty.   

7.                     Keskusteltiin jäsenrekisterin pitäjästä. Seuraavassa kokouksessa nimetään 

                         yhdistykselle jäsensihteeri. 

8.                     Vuoden 2014 jäsenmaksujen perintä. Jäsenmaksu on edelleen 20 €. Asiasta sovitaan

                        seuraavassa kokouksessa.       

9.                     Yhdistyksen taloudellinen tilanne:  

- tilillä on 528,87 €. 

-Aila Holma on lainannut yhdistykselle 2500 €, jotta Hannu Majurin lasku  (2400 €)

 voitiin maksaa vuoden 2013 puolella.

- maksamattomia laskuja: Myllyojan mittauslasku 1600 €, UPM:n vesinäytteet 

737,17 €, ojavesitutkimuslasku 2113,65 € ja Tehoprintille julkaisun painatus ja 

postituskuluja 300 €.



-tammikuun aikana on  hankerahaa  tulossa 4900 €  

10 .                  Kankaistenjärven julkaisu on valmis ja jaettu jäsenille sekä yhteistyökumppaneille. 

Lehtiä jaetaan edelleen, mm. Vanajaveden Järvitärskyillä lehti annettiin läsnäolijoille.

 Julkaisu on saanut paljon myönteistä palautetta.

11. Heinämäen hakkuualueen aiheuttamat ongelmat ja UPM

- UPM:n patojen korjaus- ja rakennussuunnitelma on ELY- keskuksessa

 hyväksyttävänä.

12. Vesinäytteiden tilanne

- koska vesinäytteiden tulkinta on kovin kallista, jatkossa analysoitavia asioita

 vähennetään

- Kari Muje tekee laskelmia Heinämäenojan, Komulahdenojan ja Rantalanojan 

                          vuoden vesinäytteiden pohjalta. Tutkitaan, miten eri vuodenajat vaikuttavat ojien

                          ravinnekuormaan.

13. Järven vedenkorkeus ja Myllyoja

 - vaakitseminen on suoritettu 15.11.13 Lahden Pro Agrian  Janne Ronkaisen toimesta

- hallituksen kannanotto keskivedenkorkeudeksi on 111,67 +- 7 cm

14.  Hannu Majurin ennallistamissuunnitelman, päivätty 19.12.13 ja sen liitteen 5 

patosuunnitelman tarkastelu

- päätettiin muodostaa työryhmä, johon kuuluvat  Pekka Honkala, Juha

 Kallasmaa ja Risto Saari

- työryhmä selvittelee patosuunnitelmaa ja raportoi hallitukselle seuraavassa 

kokouksessa

15. Keskusteltiin mahdollisen yleisötilaisuuden järjestämisestä patosuunnitelman

 johdosta

- asiaan palataan myöhemmin, kun tietoa on enemmän

16. Keskusteltiin järven vedenkorkeuden ennallistamisluvan hakemisesta ELY-

keskukselta

- asiaan palataan seuraavassa kokouksessa



17. Tarvittavat luvat eri osapuolilta

- työryhmä selvittää osakaskunnan kanssa seuraavat asiat

- osakaskunnan kirjallinen kannanotto koko järven puolesta keskivedenkorkeuteen, 

tehtyyn suunnitelmaan, valtuutus ELY-hakemukseen ja padon rakentamiseen. 

- osakaskunnan sitoutuminen padon omistajaksi ja kunnossapitäjäksi

- patoalueen omistajien kartoitus ja kirjallinen lupa maanomistajilta tehdä ja huoltaa 

patorakenteita kulkuoikeuksineen.

18. Kirjanpitäjän vaihtuminen

- tilitoimisto Vähätiitto on myyty ja uusi tilitoimisto Tilistar hoitaa kirjanpidon entisen 

sopimuksen mukaisesti

- tilinpäätöksen valmistelu aloitetaan

- viime vuoden toimintakertomuksen luonnoksen sihteeri laatii seuraavaan

 kokoukseen

19. Muut asiat

- sähköpostikokouksen 24.10.  pöytäkirja todettiin ja allekirjoitettiin

20.  Seuraava kokous on 6.2. klo 17 Kallasmaalla , Rauhankatu 18 A 11

21. Puheenjohtaja kiitti hallitusta sopuisasta kokouksesta ja  päätti sen klo 19.50.

  

                        puheenjohtaja Rauno Kattelus   sihteeri Kirsti Parikka




